
 
 

JAARVERSLAG   2023 
 

Hierbij een jaar verslag van de nieuwe secretaris. 
 
Ons ledental kwam eind december uit op totaal 2257, weer 35 vispashouders meer ten 
opzichte van eind 2022. Daarvan 180 jeugdleden 9 minder vispashouders en 79 
vispashouders met een Extra Vispas wat een kleine stijging is van vorig jaar. 
Al met al blijft het leden gemiddeld gelijk er is een kleine stijging te zien van de aantal 
vispashouders binnen onze vereniging. 
De online verkoop gaat goed. Na de uitgifte van de vispas zijn er nu ongeveer 60 nieuwe 
vispashouder bij gekomen. Het betekend wel dat onderliggende verenigingen niet weten 
wie er binnen hun dorp weten wie vispashouders is. 
 
De jaarvergadering is door 16 vispashouders, waarvan het volledig bestuur, bezocht wat 
enigszins een teleurstelling betreffende de opkomst, ondanks dat er een mail uitgestuurd 
is voor de vergadering. 
Sjaak van der Bliek is helemaal afgetreden en is door de voorzitter bedankt voor zijn 
jaren lange inzet voor de vereniging. Hij blijft nog wel de site bijhouden en daar zoeken 
we nog een vrijwilligers voor. 
 
Op Zondag 9 juli werd weer het Langedijker Kampioenschap Baars gehouden. 
Na 5 stekken werd Anton Klaver van onze eigen LSV-de Schele Posch de nieuwe 
Kampioen met 32 baars (en de meeste baars). 
Hij bleef Rob Kaars van Edam (32 punten maar minder vissen) en Henk Roos van de 
Sander (30 punten) net voor. 
Bij de korpsen was de hsv. de Ringdijk dit jaar de beste met een puntentotaal van 79. 
Van de LSV-vissers werd Pieter Oostwouder (LSV-de Schele Posch) 7e met 26 punten, 
Herman Vos (LSV-Vislust-Koedijk) 8e met 25 punten en Cor Hink (LSV-de Schele Posch) 
9e ook met 25 punten. 
Dat de jeugd er aan komt laat Perry Pankras zien, hij werd in dit geweld 13e met 23 
punten. 
Er werden 827 baarsjes gevangen door 48 deelnemers, een gemiddelde van 17,2. 
Daarbij zaten geen maatbaarzen en slechts 8 boven 15 cm (3 punters). 
 
Afgelopen 2 september ’23 heeft de hsv Langedijker Sportvissers e.o. (LSV) samen met 
de Baars  
in samenwerking met de hengelsportzaak NIPRO een open dag voor de jeugd gehouden 
bij het Heemtmeer Warmenhuizen. Dit jaar zonder ondersteuning van de Viskaravaan 
van Sportvisserij Nederland. 
De doelstelling was en is voor ons de jeugd enthousiast te maken en te houden voor de 
hengelsport.  
Er hadden zich 50 kinderen zich aangemeld maar op het einde van de dag waren ruim 70 
kinderen geweest.  
Zij gingen net zoals de ouders zeer enthousiast, met een goody bag, gevuld door NIPRO, 
weer naar huis toe. 
 
Wederom is er afgelopen jaar vis (karper) uitgezet in samenwerking met de federatie vis 
uitgezet in het Lamslik bij het Geestmerambacht. Dit jaar is er geen vis uitgezet in het 
Heemmeer. De vangsten zijn dermate goed dat we besloten hebben om een jaar over te 
slaan. 
 

 
 



 
Afgelopen jaar is de 50-plus competitie weer gehouden met 4 wedstrijden op de 2e 
donderdag in de zomermaanden. Kees Hogeboom werd 1e met 658 punten gevolgd door 
Frank Melten en Sjaak van der Bliek. Er waren 17 deelnemers. Theo Minneboom ving de 
grootste vis, een brasem van 41 cm en Nico Drost had de grootste baars van 25,7 cm. 
Door een commissie bestaande uit Frank Melten, Jan Agenant en Jan Leibbrand is er een 
nieuw reglement gemaakt. 
Er word onderscheid gemaakt tussen de witvissers, die op een vaste stek blijven en 
lopers, vaak baars vissers. 
Ik verwijs u graag naar het nieuwe reglement op onze site. 
De overige jaarlijkse wedstrijden zijn gelukkig weer gehouden voor de uitslagen verwijs 
ik naar onze website. 
 
Wij hebben op initiatief van enkele buurtverenigingen een bijeenkomst gehad in Nieuwe 
Niedorp. Wat niet helemaal verliep zoals wij gehoopt hadden maar wat ons wel op een 
het idee bracht. 
Samen zijn we sterker 
We hebben met de Baars en VIOD om gesprekken gevoerd. Alkmaar hadden we ook 
uitgenodigd maar die haakte af.  
Reacties hebben wij van beide verenigingen nog niet echt gehad. Bij VIOD is onze 
gesprekspartner, de voorzitter, afgezet en is er een nieuw bestuur.  
De Voorzitter en de secretaris zijn van mening dat samenwerken met andere 
verenigingen vangroot  belang is. Dit ter meer dat wij en in de gemeente Dijk en Waard ) 
en in de gemeente Schagen (de Baars) zitten. Door samen op te trekken zijn we beter in 
staat om de belangen van de sportvisserij binnen ons gebied voor het voetlicht te 
brengen. 
 
Op de website kunt u alles over onze vereniging vinden. Er is via de Online module is er 
nu een uitgebreide keuze mogelijkheid in Vispassen en aanvullingen zoals de 
Nachtvistoestemming.  
Kijkende naar de online aanmeldingen van nieuwe vispashouders is dit een groot succes 
Via deze module is een gratis Jeugdvergunning te verkrijgen voor een deel van onze 
wateren voor 1 hengel voor de jeugd onder de 14 jaar.  
Ik wil Sjaak van der Bliek bedanken voor het bijhouden van onze website en hoop dat er 
een nieuwe medebeheerder zich aanmeld. 
 
Door persoonlijke omstandigheden is onze penningmeester uit het bestuur gestapt. 
Hierdoor is de functie van penningmeester vacature geworden. De voorzitter en de 
secretaris nemen deze functie op dit moment waar. Maar het is duidelijke dat we een 
nieuwe penningmeester nodig hebben. 
 
Ik sluit af met een bedankje aan mijn collega bestuursleden voor de goede 
samenwerking afgelopen jaar en wens de René het beste toe. 
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